
Høringssvar vedr. nye elementer i tilskudsmodel for haller fra Nørre Djurs Hallen 

Vi tager de nye elementer vedrørende betaling for skolebrug i tilskudsmodellen til efterretning. 

Vi mener stadig ikke, at der bør kompenseres yderligere, udover den nye tilskudmodels 
indkøringsfase med gradvis ændring af forholdet mellem bygniníngs- og aktivitetstilskud. 
Reservepuljen bør indgå i den samlede tildeling. 

Derudover er det vigtigt, at gebyrordningen tages op til revision. Gebyrerne bør hæves, så der 
som minimum kommer ekstra betaling til de aktivitetstimer, hvor der anvendes harpiks. 

 


